
MØDEREFERAT 

Referat fra bestyrelsesmøde 

 
MØDT: Per Larsen, Randi Øberg, Jane Nordby, Lis Streymoy, Per Johansen, Dan Johansen,  

Ellen Pedersen 

 

Fraværende: Poul Erik Rønje   Ref. Linda Qvistgaard 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst 

2. Referat fra sidste møde 

3. postgennemgang 

4. Indkomne beboerklager 

5. Nyt fra Poul Erik 

6. Nyt fra udvalg 

7. Beslutninger truffet af tidligere bestyrelser 

8. Evaluering af Sct.hans fest 

9. Rengøringsdame 

10. Diktafon….. skal den stadig bruges 

11. Skiltning (tavler ved indkørslerl/stier) er de lavet? 

12. Telefonpenge 

13. Vedr. fremtidige udbetalinger til klub 24 

14. Evt. 

      Næste møde tirsdag d. 11/1 2011 kl. 15.15  

 

1. Velkomst 

Lis bød velkommen. 

 

2. Referat fra sidste møde. 

Intet at bemærke. Referat godkendt. 

 

3. Postgennemgang. – INTET AT REFERERE 

 

4. Indkomne beboerklager – INTET AT REFERERE 

 

5. Nyt fra Poul Erik . UDGÅR 

 

6. Nyt fra udvalg. 

Sedler er sendt ud vedr juletræ, men der er for nuværende kun 7 tilmeldinger. Der aflyses hvis der er under 15 

tilmeldinger. SÅ SE NU AT MELDE TIL. Info-kanalen kører nu. Stofa-net kanal 06 frekvens 182 

Internet cafeen fungerer nogenlunde. Det er om torsdagen. 

 

7. Beslutninger truffet af tidligere bestyrelser. 

Diktafonen skal ikke bruges mere.  

Det behøver ikke drøftes med bestyrelsen hvem der skal sidde i de enkelte udvalg. 

 

8. Evaluering af Sct.Hans Fest 

Et udmærket arrangement men et kæmpe arbejde for bestyrelsen. Det kunne være dejligt med flere frivillige hjælpere.  

 

9. Rengøringsdame. 

Der er ansat en rengøringsdame. 

  

10. Diktafon..skal den stadig bruges.    

Se punkt 7 

 

11. Skiltning  - NÆSTE MØDE 

 

12. Telefonpenge 

Telefonpenge til formanden er vedtaget på et beboermøde og alle ændringer desangående skal vedtages på beboermøde. 

 

13. Vedr. fremtidige udbetalinger til klub 24- NÆSTE MØDE 

 

14. Evt 

Mangelfuld snerydning. Bestyrelsen henstiller til at dette forbedres. 


